

Title (en)

Shower partition.

Title (de)

Duschabtrennung.

Title (fr)

Cabine de douche.

Publication

**EP 0439795 A1 19910807 (DE)**

Application

**EP 90125001 A 19901220**

Priority

DE 9000999 U 19900130

Abstract (en)

The subject of the invention is a shower partition having at least one displaceably guided door leaf which is offset relative to a fixed or displaceable wall or door element and also overlaps the latter in the closed position. The displaceable door leaf (2) is guided along a profiled rail (4) via rollers or slides (5) which are arranged on spindles (7, 8). The spindle (7) situated in the overlap area projects beyond the side of the door leaf (2) remote from the roller (5), and the door leaf (2) is displaceably mounted on this spindle (7). After the release of a latch, the door leaf (2) can be swung away from the further wall or door element, so that the overlap region is conveniently accessible for cleaning purposes. <IMAGE>

Abstract (de)

Gegenstand der Erfindung ist eine Duschabtrennung mit mindestens einem verschiebbar geführten Türflügel, der gegenüber einem feststehenden oder verschiebbaren Wand- oder Türelement versetzt ist und dieses auch in Schließstellung überlappt. Der verschiebbare Türflügel (2) ist über Rollen oder Gleiter (5), die auf Achsen (7,8) angeordnet sind, längs einer Profilschiene (4) geführt. Die im Überlappungsbereich liegende Achse (7) steht über die der Rolle (5) abgewandte Seite des Türflügels (2) hinaus vor und der Türflügel (2) ist auf dieser Achse (7) verschiebbar gelagert. Nach dem Lösen einer Arretierung ist der Türflügel (2) vom weiteren Wand- oder Türelement wegschwenkbar, so daß der Überlappungsbereich bequem zu Reinigungszwecken zugänglich ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47K 3/22; E05D 15/06**

IPC 8 full level

**A47K 3/34** (2006.01); **E05D 15/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47K 3/34** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2834520 A1 19800221 - FESTING WILFRIED
- [A] GB 1271987 A 19720426 - BARA IND CORP [US]
- [A] FR 2501751 A1 19820917 - BAUS HEINZ [CH]
- [A] DE 3720120 A1 19871217 - KERMI GMBH [DE]

Cited by

EP0614643A1; EP1040781A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0439795 A1 19910807; EP 0439795 B1 19920701**; AT E77733 T1 19920715; DE 59000188 D1 19920806; DE 9000999 U1 19900405

DOCDB simple family (application)

**EP 90125001 A 19901220**; AT 90125001 T 19901220; DE 59000188 T 19901220; DE 9000999 U 19900130